## 聖堂報告

#### 四旬期第三主日

23/03/2025

1. 2025 年二月份聖堂-收入與支出報告如下:

收入:\$ 93,627 支出:\$120,236 負數:\$26,609

有關上述收支細節,請參閱聖堂正門、辦公室外報告板及聖堂網頁。

聖堂多謝各位弟兄姊妹慷慨支持!

2. 為本堂年齡 60 歲或以上的教友而設立的長者團體~「納爵納福耆英薈」,固定聚會時間為每月第一個星期三,下次聚會時間及地點如下..

日期:4月2日 時間:下午2:30至4:00

地點:聖堂一樓雅聚軒

報名:聖堂辦事處

**3.**「西南九龍總鐸區」為鐸區內教友舉辦聖旬期避靜,主題是「福傳與禧年」 詳情如下..

日期:4月6日(星期日) 時間:下午1:30至4:30

地點:明愛九龍服務中心公眾會堂(聖德肋撒堂側)

神師:甘寶維副主教

內容:講道、朝拜聖體、聖體降福、個人修和及祈禱等。

歡迎教友參加!

- **4.** 本堂將於 4 月 20 日 (復活主日)下午二時舉行「兒童及嬰兒領洗」,有意為子女報名家長,請向本堂辦事處查詢。
- 5. 為配合教區慶祝 2025 禧年,本堂於以下日子,將舉辦「希望的朝聖者」~信 你及靈性指導,詳情如下:

「靈性之旅」

日期:3月30日(主日) 時間:下午2:30-4:30

講者:朱可達先生•天主教徒 ※教育心理學家

語言:廣東話

歡迎大家參與 · 愈顯主榮

- 6. 為讓教友及九華師生在四旬期內,默想耶穌的苦難,反思基督藉十字聖架救贖了世界。本堂從四旬期首主日開始,逢星期五(14/3,21/3,28/3,4/4,11/4),於下午4:00舉行「拜苦路」,歡迎大家一起參與。
- 7. 九龍華仁書院公教聯會將於 4 月 12 日 (星期六),晚上 6:00-8:30,於九龍華仁書院禮堂舉行「四旬期晚餐聚會」,主題為「寬恕」與「赦罪」。

活動内容包括:話劇表演,意識省察及晚餐時段,希望教友可以透過話劇、音樂及意識省察,能更好地善度四旬期。

門票方面,成人每位一百五十元,學生每位一百元。如欲購票或有疑問,請於彌撒後於聖堂正門和近聖堂辦事處側門外攤位查詢

上述所有報告,已張貼於聖堂各出入口,並已上載於聖堂網頁,歡迎各位蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。主佑各位!

# St. Ignatius Chapel Announcement Third Sunday of Lent 23rd March 2025

1. The financial report of our Chapel for February 2025 is as follows:

Income : \$ 93,627 Expenses: \$120,236 Deficit : \$ 26,609

- 2. The "St. Ignatius Senior Group" has been established for parishioners aged 60 and above. This group meets regularly on the first Wednesday of each month. The next meeting is scheduled for April 2, from 2:30 PM to 4:00 PM, in the Faber Room on the first floor of the church. Registration can be done at the church office.
- **3.** Baptism for children and babies will take place on Sunday, April 20, at 2 PM in the Chapel. Parents wishing to have their children or babies baptized on that day can register at the Chapel Office after Mass.
- **4.** To align with the diocese's celebration of the 2025 Jubilee Year, our chapel will host a Spiritual Journey focused on faith and spiritual guidance. This event is scheduled for Saturday, March 30, from 2:30 PM to 4:30 PM, and will be conducted in Cantonese. We are honored to welcome Mr. Matthew Chu, a Catholic educational psychologist, as our speaker. Everyone is warmly invited to participate and join us in glorifying the Lord.
- **5.** To offer the faithful and students of Wah Yan College an opportunity to reflect on the Passion of Jesus and God's salvation, the Chapel will hold the "Stations of the Cross" in Cantonese every Friday on March 28, April 4, and April 11, at 4:00 PM. Everyone is welcome to participate.
- 6. The Catholic Association of Wah Yan College Kowloon will hold a "Lenten Dinner Gathering" on April 12 (Saturday) from 6:00 PM to 8:30 PM in the school hall. The theme will be "Forgiveness" and "Absolution." The event will include a drama performance, reflective awareness activities, and a simple dinner. We hope that parishioners can better navigate Lent through the drama, music, and self-reflection. Ticket prices are HKD 150 for adults and HKD 100 for students. For tickets or inquiries, please visit the counters outside the main entrance and side entrance of the Chapel Office after Mass.

All the above announcements have been posted at the entrances of the chapel and have been uploaded to the chapel's website, please visit the chapel or call 2359 4407 for enquiries. God Bless!

### 聖依納爵小堂 - 收支報告 St. Ignatius Chapel - Income & Expenditure Statement

### (2025年 Year 之 月 Month)

項目 Items (*=其它 Others)	收入 Income	支出 Expenditure	- 結餘 Balance
	Theome	Expenditure	Dalauce
主日奉獻 Collection on Sunday Masses	91.637-		1
教友奉獻 Donation from Church members	900		
公教報 KKP, Sunday Examine		1.728-	
借用場地 Booking Classrooms		1,534-	
司绎津贴 Allowance for Priests		22.000-	
引經謝金 Surplus for Priests		9,000-	
同工津贴/交通費 Allowance for Staff/Helpers		8,980-	
小堂團體培育津贴 Allowance for Formation		3,285-	
通訊/電費 Phone & Electricity Bill		4,240-	
文具/郵資 Stationery/Stamp			
強儀用品 Articles for Liturgical		1,152-	
十項 Aiscellaneous		5,200-	
唯修及保養 授影 機尾數 Repairs & Maintenance		61.750-	
雅傳室廚框用品		.644-	
熱水童,電炉		723-	
		150 150	
		120.236-	負數
息數 Total	93,627-	120.236-	26,609-